
 

 

 

Nimi:      Luokka:  

 

 

TERVEISIÄ OPETTAJALLE (kirjoitetaan kotona) 

Miten viihdyt luokassasi? miten luokkakavereiden kanssa sujuu? Onko sinulla kavereita? 

 

 

 

Millaiset asiat innostavat sinua oppimaan ja opiskelemaan? 

 

 

 

 

 

 



Millaisia tulevaisuuden suunnitelmia sinulla on? Mitä aiot tehdä 9. luokan jälkeen? Miten pääset 

tavoitteeseesi? 

 

 

 

Onko sinulta kysytty mielipiteitä koulun asioihin? Mihin asiaan haluaisit kertoa oman mielipiteesi? 

 

 

 

MISSÄ ASIOISSA OPPILAS ON HYVÄ (oppilaan, äidin, isän mielipide)? 

 

 

 

 

 

 

 

 



KÄYTTÄYTYMINEN JA TYÖSKENTELY 
(täytetään koulussa ja kotona) 

MINULLE 
TÄRKEIMMÄT 
TAVOITTEET 

MITÄ TEEN, ETTÄ SAAVUTAN 
TAVOITTEENI? 

Teen asiat sääntöjen ja ohjeiden mukaan. 
 
 

  

Olen ystävällinen toisille.  
 
 

  

Käyttäydyn hyvin.  Osaan hyvät tavat. 
 
 

  

Teen kaikki tehtävät sekä koulussa että 
kotona (koulutehtävät ja läksyt).  
 

  

Pidän huolta omista ja yhteisistä tavaroista 
(esim. kirjat, vihkot, kynät, kumit).  
 

  

Annan toisille työrauhan. En melua tunnilla. 
 
 

  

Osaan työskennellä yksin, ja opettaja voi 
luottaa minuun.   
 

  

Osaan työskennellä ryhmässä ja parin 
kanssa, ja opettaja voi luottaa minuun.  
 

  

 

 

OPPIAINEET                                                                                                                                                        

(oppiaine = esimerkiksi englanti, matematiikka, historia, biologia) 

Missä oppiaineissa olet tosi hyvä? 

 

 

 

 

Mitä oppiaineita sinun pitää vielä harjoitella? Onko sinulla vaikeuksia jossakin oppiaineessa? 

 

 

 



LAAJA-ALAISET TAIDOT 

9. LUOKAN OPPIMISKESKUSTELUSSA PUHUTAAN VÄHINTÄÄN SEURAAVISTA LAAJA-ALAISEN 

OSAAMISEN TAIDOISTA. 

L6 Työelämätaidot ja yrittäjyys 

 HARJOITTELEN OSAAN  
MELKO HYVIN 

OSAAN  
TOSI HYVIN 

Osaan kertoa, missä olen hyvä. 
 

   

Keksin ratkaisuja uusissa ja 
erilaisissa tilanteissa. 

   

Työskentelen sinnikkäästi ja 
teen tehtävät loppuun asti. 

   

 

L7 Osallistuminen, vaikuttaminen ja kestävän tulevaisuuden rakentaminen 

 HARJOITTELEN OSAAN  
MELKO HYVIN 

OSAAN  
TOSI HYVIN 

Tiedän, miten asioihin voidaan 
vaikuttaa ja toimin 
demokraattisten ja eettisten 
periaatteiden mukaisesti. 
Tiedän, miten voin kertoa oman 
mielipiteeni minulle tärkeistä 
asioista. 

   

Teen ympäristöystävällisiä 
valintoja. En esimerkiksi käytä 
vettä turhaan ja lajittelen 
roskat.  

   

Ymmärrän, että minun tekoni ja 
valintani vaikuttavat minuun 
itseeni, toisiin ihmisiin ja 
luontoon. 

   

 

 

Oppimiskeskustelupäivä: ____.____. 20____ 
  
Allekirjoitukset:  
  
Oppilas:  
  

Huoltaja (äiti tai isä):  
 

Opettaja:  
 


